
Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő

ülés Hivatal a

r+ . 2'/03 6 A

2018 JAN 0 5

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Az ASP-rendszer továbbra is nehezíti az önkormányzatok mindennapjait? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ASP-rendszer felállásával számos nehézség elé néztek az önkormányzatok és több ígéretet

is kaptak a Kormány részérő l, hogy a rendszer „Béta-futása alatt” nem fognak retorziókban

részesülni, ha bizonyos feltételeket nem tudnak teljesíteni . Az önkormányzatok helyzetét

tovább nehezíti, hogy számos szakembertő l, olyan kollégától váltak meg szerte az országban,

akik képesek voltak kezelni a rendszert . Ők a nyugdíjazás, vagy egy versenyképeseb b

jövedelmet kínáló munkahely miatt hagyták ott a közigazgatást .

Mindemellett a program sokak szerint nem felhasználóbarát és a kis apparátussal rendelkez ő

önkormányzatok számára nehézséget jelent az id őben történő adatszolgáltatás. Így viszont az

Államkincstár megkezdte a bírságok kiküldését. Tehát nem elég, hogy az önkormányzato k

bírságokat kapnak, ráadásul a rendszer miatt több embert is kell foglalkoztatniuk . Ezzel abban

az esetben nem lenne semmi gond, ha nem lennének alulfinanszírozottak .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy várható-e egy átmenet i

időszak létrehozása a retorziók elkerülése érdekében? Illetve, hogyan fogja a Kormány



támogatni a megnövekedett bérköltségek miatt még nehezebb helyzetbe kerül ő
önkormányzatokat ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . január 5 .

Tisztelettel :
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